
  
  
Svenska Stövarklubben  
 

Protokoll 240904 
 

Styrelsemöte 12/2024 
 
Närvarande: Rolf Karlsson, Marita Lithander, Henrik Mårts från §122, Göran Johansson,  

Markus Enstedt, Anna Green, Thomas Eriksson och Thomas Larsson 

Anmält förhinder: Leif Lundholm 

Närvarande från valberedningen: Bjarne Engström och Kjell Norberg 

 

§115 Mötet öppnas 

Rolf hälsar oss välkomna och förklarar mötet för öppnat. 

 

§116 Val av justerare 

Till att justera dagens protokoll väljs Thomas Larsson. 

 

§117 Godkännande av dagordningen 

Dagordningen godkänns. 

 

§118 Föregående protokoll 

Vi går igenom föregående protokoll nr 11 och lägger det till handlingarna. 

 

§119 AU-beslut 
Inga tagna 
  
§120 Inkomna ärenden 

a) Västsvenska Stövarklubben- enligt årsmötesbeslut läggs klubben ner i årsskiftet 24-25. 

Thomas E och Thomas L planerar in ett möte med klubben. 

b) Ansökan till Viltvårdsfonden- punkten flyttas till ”Rapport från ekonomiansvarig-Henrik” 

c) Dispensansökan årsmöte- Hamiltonstövareföreningen har inkommit med önskemål att lägga 

sitt årsmöte i maj 2025. Styrelsen godkänner dispensansökan och Marita meddelar 

föreningen. 

 

§121 Rapport från utställningsansvarig- Thomas E 

a) Thomas informerar om att en tik var utställd i fel klass i Åseda, Thomas E meddelar ägare och 
SKK vad som skett.  

b) Thomas sammanställer ansökan för utställningar för 2026 och påminnelse skickas ut till 
klubbar som inte svarat. 

c) Arbetet med exteriördomarkonferensen 2025 fortskrider. 

 

 



§122 Rapport från avelsansvarig- Göran  

a) Göran redogör för de senaste registreringssiffrorna. Fortfarande låga siffror, några raser har 
hämtat upp sig lite sedan senast. Sämst till ligger Schillerstövare med ett tapp på -50%. 

b) RAS för Schillerstövaren har kommit åter från SKK med kommentarer som åtgärdas. 
 

§123 Rapport från ekonomiansvarig- Henrik 

a) Bokföringen är i fas och Henrik visar oss en färsk resultatrapport som ligger bra till mot 
budget. 

b) Ansökan till Viltvårdsfonden- beslutas. Henrik har börjat fylla i ansökan och Thomas E och 
Göran har underlag med beräkning för kostnaden av exteriördomarkonferensen. Sista 
ansökningsdag är 30 september. 

§124 Rapport från regelansvarig- Thomas L 

a) En Facebookgrupp för jaktprovsdomare och aspiranter är startad. Inbjudan skickas ut via 
mail. 

§125 Rapport från medlemsansvarig- Anna 

a) Utskicken till uppfödare med valpkullar har resulterat i många ”valpköparmedlemmar”. 
b) Anna har skrivit en artikel om Riksutställningen till Hundsport Jakthund. 

 

§126 Rapport från IT-ansvarig- Leif 

a) Leif deltar inte ikväll men har via PM informerat att Dreverklubben är intresserad av att få en 
offert på vår betallösning i Stövardata. 
 

§127 Rapport från webansvarig- Marcus 

a) Marcus informerar om att webinariet med Fjällveterinären hade ca 300 deltagare. Vår 
samarbetspartner Svedea var även de nöjda med aktiviteten. 

b) Hemsidan fungerar för tillfället, felsökning pågår om vad som kan vara fel. 
 

§128 Övriga frågor 

a) Räv-SM på Gotland-Marcus och Thomas E representerar. 
b) Har-SM Sydsvenska- Göran, Anna Thomas L kan representera. 

Tracker sponsrar med pejlar på SM-tävlingarna. 
c) Göran informerar om att Norska Harehundsklubben vill ha ett möte med Sv stkl under NM. 

 

§129 Nästa möte 

Nästa möte bestäms till den 1 oktober kl. 19.00 

§130 Mötet avslutas 

Rolf tackar för idag och förklarar mötet för avslutat. 
 
Vid protokollet  
 
Marita Lithander 
 
Justerat 
 
Rolf Karlsson  Thomas Larsson  


